
  

 

       

Referat fra styremøte nr. 8, mandag 9. september 2024 
 

Sted:  Allum 
Tid:  kl. 18.00 
 

Hovedstyret og utvalgsledere til stede. 
Bjørn Komma, Bjørn Myrholmen, Svein E. Komma, Arve Vestrum, Camilla Grimsæth, Espen 

Allum, Nils H. Berge, Frode Aasvik og Dag Rune N. Norheim.  

 

Saksliste: 

Sak 33 /24. Godkjenne referat fra forrige møte og innkalling til dette møte.   

• Alt ok.  

 
Sak 34 /24. Referatsaker 

• Antall medlemmer i Hjfl pr 5. september 24: 599 stk. Ingen endring siden sist 

møte. 

• TV-aksjon, bøssebærere. 20 oktober. Forespørsel legges ut på Facebook.  

• Kalender 2025. Frist for datoer for arrangementer innen søndag 13. 

oktober.  

• Julebord 2024 for utvalg og andre som har bistått foreningen siste år avholdes 

fredag 13. desember kl. 18.30 på Bygdetunet i Kvelde. Ca. kostnad for 

julebordet er kr. 25 000-30 000,- 

 

Sak 35 /24. Rapport fra utvalgene. 

a. Fiskeutvalget. 

- Møte i utvalget sist torsdag 3. oktober. 

- Ønsker å sette opp lys i container og i ferd med å gjennom 

beholdningslista i container. 

- Gytesperre er nå i orden i Amundsjø, men strømming har ikke blitt 

gjennomført. 

- Vurderer å bytte kode på alle låser på båter. 

- Det er avklart at det er ønskelig å avholde isfiskestevne til vinteren. 

Vurderes om dette kan være fylkesmesterskap. 

- Eldre dybdemålingsdata og nedslagsfelt for nedbør i alle vann har blitt 

overrakt fiskeutvalget. Det foreslås gjort tilgjengelig på nettsiden. 

- Vedtatt å selge flattbunning til kr. 20 000 inkl. mva. Legges ut på Finn. 

- Ønske om dør til Damvann. 99X2 (205) 

 

b. Jaktutvalget.  

- Alle datoer for neste år er satt. 

 

c. Ungdomsutvalget. 



  

 

- Evaluering er aktiviteter er sendt ut til skolene. Fått foreløpig 

tilbakemelding fra to skoler. Tilbakemeldingene foreløpige oppleves 

som positive.  

- Planlegger å søke penger fra Frifond. Behøver underlag fra utvalg. 

- Tilbakemelding fra Kvelde ungdomsskole 10-12 stk. som er interessert i 

jegerprøvekurs.  

 

d. Kvinneutvalget 

- Datoer er mottatt 

- Opplæringsjakten er i rute og gjennomføres i uke 42. 

- Forslag om en presentasjon de som deltok på opplæringsjakten. Denne 

presentasjonen sendes lokalavis. 

 

e. PR utvalget 

- Status på utvalget med budsjett er sendt over til hovedstyret. 

- Godt reklamesalg.  

 

f. Baneutvalget. 

- Møte 17. september.  

- Søke på jaktfeltstevne og elgbanestevne og nordisk jaktskyting.  

- Nytt reklamestativ vurderes etablert.  

- Vurderer innkjøp av slodd neste år. Veien må også vedlikeholdes.  

- Lagt på papp på tak over blinker 

- Bukker til infoskilt er bestilt. 

- Det planlegges innkjøp av duk som kan brukes bak blinker.  

- Kontinuerlig fokus på at ikke tomhylser ikke går ut i bekken og videre 

nedover fra Allum.  

 

 

Eventuelt 

 

- Budsjett fra de forskjellige utvalgene klart til neste styremøte. 

- Til neste styremøte ønskes veiavtalen opp til Allum på agendaen. 

 
      

- Neste møte 11. oktober kl. 1800 i Bergheimveien 7. 

  

Møte hevet: kl. 19.19       Referent: Dag Rune N. Norheim 


